

Title (en)
Method and system for handling postal packages

Title (de)
Verfahren und System zum Bearbeiten von Postsendungen

Title (fr)
Procédé et système destinés au fonctionnement d'envois postaux

Publication
EP 2071520 A1 20090617 (DE)

Application
EP 08017784 A 20081010

Priority
DE 102007059326 A 20071207

Abstract (en)
The method involves creating datasets with data i.e. transmission number, for identifying a postal item (1). A mail is accepted at a receiving station (3), and graphical information is recorded on an upper surface of the postal item. The datasets with data for identifying the postal item are deposited at a server platform (5) with the recorded graphical information collected on the upper surface of the postal item. The datasets are provided for users (6, 10). The datasets with the data for identifying the mail are created at a user terminal (2). An independent claim is also included for a system for handling a postal item, comprising a datasets creating unit.

Abstract (de)
Verfahren und System zum Bearbeiten einer Postsendung, wobei das Verfahren folgende Schritte umfasst: - ein Datensatz wird mit Daten zur Identifizierung der Postsendung (1), an einem ersten Nutzerterminal (2) angelegt, - die Postsendung (1) wird an einer Empfangsstation (3) entgegengenommen, und auf der Oberfläche der Postsendung (1) befindliche graphische Informationen werden an einem zweiten Nutzerterminal (4) erfasst, - der Datensatz wird mit den erfassten graphischen Informationen auf einer mit beiden Nutzerterminals (2,4) verbundenen Serverplattform (5) hinterlegt, und der Datensatz oder Teile davon werden einem Nutzer (6,10) zur Verfügung gestellt.

IPC 8 full level
G07B 17/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
G07B 17/00024 (2013.01); **G07B 2017/0004** (2013.01); **G07B 2017/00443** (2013.01)

Citation (applicant)
• US 5229932 A 19930720 - CONNELL RICHARD A [US], et al
• US 4821195 A 19890411 - BAER PATRICIA B [US], et al

Citation (search report)
• [X] EP 1577839 A2 20050921 - FRANCOTYP POSTALIA AG [DE]
• [X] EP 1063618 A2 20001227 - PITNEY BOWES INC [US]
• [X] US 2002095306 A1 20020718 - SMITH JOSHUA R [US], et al
• [X] EP 1439496 A2 20040721 - PITNEY BOWES INC [US]
• [A] US 2006122947 A1 20060608 - POULIN JEFFREY S [US]

Citation (examination)
EP 1187074 A2 20020313 - NEOPOST LTD [GB]

Cited by
CN102968826A

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)
AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)
EP 2071520 A1 20090617; DE 102007059326 A1 20090610

DOCDB simple family (application)
EP 08017784 A 20081010; DE 102007059326 A 20071207